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Bakgrund 

Enligt ägardirektiv har sedan i somras ett arbete pågått för att finna en lösning för flytt av 

vårt huvudkontor till andra lokaler belägna i Ulvsunda.  

I Juni undertecknades en avsiktsförklaring mellan SVAB och S:t Erik MU. 

Organisation 

 

Sedan senast. 

Arbetet med Arkitekt och fastighetsägare fortsätter, de flesta av våra arbetsgrupper är 

igång eller under uppstart. 



 2(2) 

S:t Erik markutveckling arbetar för närvarande med att ta fram kostnadskalkyler på 

ombyggnationerna för att innan årsskiftet presentera ett hyresavtal för fastigheten.   

Fokus i vårat arbete just nu ligger på entréplan med bland annat mötesrum för externa 

besökare, backoffice samt gemensam matsal. Vid sidan av det pågår diskussioner angående 

utformning av verkstäder, förråd och garageutrymmen. 

Vad händer härnäst. 

Genom en konstruktiv och öppen dialog mellan SVAB och S:t Erik markutv så arbetar vi 

vidare med detaljutformningen av fastigheten.  

Replipunkt Syd 

Vi arbetar vidare med ett huvudalternativ. Innan årsskiftet är det fokus på att arbeta med 

utformningen av lokalerna för att säkerställa att tillräckliga ytor finns för vår verksamhet, 

vad gäller kontorsarbetsplatser så ser det bra ut. Genomgångarna den närmaste tiden syftar 

till stor del till att säkerställa rätt utrymmen för förråd, verkstäder och garageplatser. 

Mycket av arbetet som utförs i samband med Ulvsundaflytten kommer att användas även 

till Replipunkt Syd. 
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